
Protokoll fra styremøte i FNF Øs�old 5. juni 2023 
Tid: 5. juni kl 18-20 
Sted: Teams.  
Til stede:  
Ole Peter Skallebakke (Birdlife Øs�old og Øs�old Botaniske Forening), Ragnar Johnsen 
(Naturvernforbundet i Øs�old), Espen Søilen (Oslo�ordens Frilu�sråd), Stein Bukholm (Tistedalen 
Frilu�slag), Hans Hvidsten (Norges Jeger- og Fiskerforbund Øs�old) og Nina Frydenlund 
(Fylkeskoordinator FNF Øs�old) 
Forfall: Ronald Fredlund (styremedlem Skogselskapet i Øs�old) 

 

1. Valg av styreleder 
Etter vedtak på årsmøtet om å velge leder for styret i FNF Østfold på første styremøte, ble 
Ole Petter Skallebakke valgt som styrets leder for ett år. Han representerer Birdlife Østfold 
og Østfold Botaniske Forening. Styremedlem fra Skogselskapet i Østfold (Ronald Fredlund) 
var på forhånd orientert og hadde godkjent valg av ny styreleder.  

2. Styrets medlemmer presenterte seg selv og hva organisasjonen de representerer er opptatt 
av.  

3. Hvordan jobber vi i FNF?  
Koordinator gikk gjennom de grunnleggende prinsippene i FNF-arbeidet, og anmodet om en 
kontinuerlig oppfølging av det faglige arbeidet. Koordinator skal være en ressurs som 
organisasjonene må utnytte på en hensiktsmessig måte og kommunikasjonen mellom 
koordinator og organisasjon er avgjørende for at koordinator skal lykkes i jobben sin. Det er 
lav terskel for å ta en telefon eller komme med andre ønsker om kommunikasjonsmåter.  

4. Justering av budsjett etter økt tilskudd fra fylkeskommunen.  
Etter samarbeidsavtale med fylkeskommunen har vi hatt en fast driftsstøtte på 150 000 NOK. 
I år fikk vi et påslag med ekstra midler som vi kan bruke på utvikling i fylket, og vi fikk til 
sammen et tilskudd på 241 000 NOK. Vi diskuterte kort muligheten for å avholde et ekstra 
arrangement om skog og klima, samling med overnatting for styret og arbeid med 
langtidsplan samt å se på kontormuligheter andre steder. Koordinator kommer tilbake til 
hvordan en slik arbeidssamling for styret kan se ut og et forslag til tidspunkt.  

5. Politisk brosjyre til nye politikere etter valget.  
Vi diskuterte hvilke elementer vi bør ha med. Arealnøytralitet ble nevnt som et viktig begrep 
å ta med seg, i tillegg til fornuftig bruk og vern av naturen, arealkrevende kraftutbygginger, 
strandsone og Oslofjorden.  
Koordinator lager et utkast som sendes til organisasjonene for innspill.  

6. Eventuelt 
Ingen saker. 

 
 
Møtet avsluttet kl 19. 
 
 
 

 

Nina Frydenlund     Espen Søilen 
Fylkeskoordinator     Styremedlem 


